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Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

 

Zápis č. 3/2022 
ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, konaného dne 

28. 6. 2022 od 16:00 hodin 

 

 

PŘÍTOMNÍ: 

 

Členové komise:  Lenka Kuhar Daňhelová, Radek Dolejš, Mgr. Karolina Froňková, Mgr. 

Bohumila Vokáčová, Jiří Filip, Ioannis Sideropoulos 

 

Hosté:  Mgr. Květuše Slavíková  

 

Omluveni:   Bc. Michaela Škeříková, Mgr. Dušan Tomčo, Romana Chvátalová 

 

Neomluven: Ing. Martin Tuček 

 

Zapisovatel:   Petra Fidlmannová 

 

Ověřovatel zápisu:  Mgr. Karolina Froňková 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání a kontrola plnění usnesení 

3. Projednání a schválení dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní činnost ve 

městě Beroun v roce 2023“  

4. Různé 

5. Závěr 

 

 

JEDNÁNÍ: 

 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně Lenka Kuhar Daňhelová, která určila 

zapisovatelkou paní Petru Fidlmannovou a ověřovatelkou zápisu Mgr. Karolinu Froňkovou. 

 

Na začátku omluvila pana místostarostu pana Mgr. Dušana Tomča a paní Bc. Michaelu 

Škeříkovou. 

 

Předsedkyně uvítala přítomné a představila program jednání, který byl schválen ve shora 

uvedeném znění.  

 

Usnesení:   Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje program jednání 

Hlasování: 5 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 
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K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlého jednání a z jednání rady a 

Zastupitelstva města Beroun 

 

Informace o plnění usnesení z jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun byly členům zaslány 

elektronicky. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace z jednání 

Zastupitelstva a Rady města Beroun. 

Hlasování: 5 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 3 - Projednání a schválení dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní 

činnost ve městě Beroun v roce 2023“ 

 

Pan Dolejš informoval ohledně výsledku jednání zastupitelstva ve věci žádosti pana Berdycha 

o povolení výjimky ze stanovené doby pro provozování hudebních produkcí – hudební event 

Piknik.  

 

Předsedkyně zahájila projednání dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní činnost 

ve městě Beroun v roce 2023“. 

 

Dokument byl předem zaslán elektronicky a ze strany členů komise nebyly doručeny žádné 

připomínky. 

 

Pan Ioannis Sideropoulos vznesl dotaz, z jakého důvodu je u nepodnikajících subjektu 

poskytována dotace maximálně do výše 90 %. Navrhoval, že v případě nepodnikajícího 

subjektu by mělo být poskytováno 100% financování nebo v krajním případě 95 %. Uvedl, že 

organizace mají problém sehnat i 10 %.  

 

Pan Filip 

➢ Projednávané dokumenty vychází z podmínek obecných zásad pro poskytování dotací 

z rozpočtu města Beroun. Tento dokument je platný pro všechny dotace (kultura, sport, 

zdravotní a sociální oblast). 

 

Předsedkyně  

➢ Žadatel musí svým způsobem garantovat, že je minimálně schopný, dodržet podmínky 

ze své strany (osobní spoluúčast, prostředky z jiných grantů aj.). 

 

Pan Dolejš 

➢ Obecné zásady pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun jsou schváleny 

zastupitelstvem. 

 

Paní Slavíková  

➢ Obecné zásady byly vydány v roce 2017, souvisí se změnou rozpočtových pravidel. Na 

zákl. těchto zásad se vyhlašují každoročně dotační programy. 
 

Od dokumentu obecných zásad pro poskytování dotací se nelze odchýlit. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace projednala a schválila dotační program 

„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2023“  
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Hlasování: 5 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 

 

K bodu 4 – Různé 

 

Předsedkyně předala slovo paní Mgr. Květuši Slavíkové, která sdělila komisi informace týkající 

se koncepce kultury.  

 

Informovala komisi o probíhající aktualizaci koncepce kultury, která je aktuálně na webových 

stránkách města na období do roku 2030. 

 

Paní Slavíková uvedla, že pracuje na revizní verzi, která musí nejprve projít komisí, radou a 

následně zastupitelstvem. Budoucí koncepce by se aktualizovala podle potřeby. 

 

16.20 - dorazila paní Vokáčová 

 

Pan Dolejš vznesl dotaz ohledně částky na kulturní dotace v rozpočtu. Navrhl na rok 2023, 

spolu s ostatními členy, její navýšení alespoň o 10 % (tj o 150.000, - Kč) a to v souvislosti se 

zvyšujícími náklady.  

 

Muzeum berounské keramiky  

• Malá celoroční návštěvnost (nákladný provoz) 

• Oživit pro děti 

• Více nabídek – nalákat veřejnost (školy, školky, domovy seniorů) 

• Více využít potenciálů přilehlé zahrady 

• Dětský program při hrnčířských trzích 

 

Paní Vokáčová je znepokojena úbytkem kroužků na školách. Dále informovala o 

korespondenci s paní Masopustovou. Podmět, ze strany paní Vokáčové, se týkal problematiky 

sezení na venkovních koncertech. Konktrétně akce Hradby, kdy u pódia na Husově náměstí 

nebylo zajištěno sezení pro návštěvníky. Paní Masopustová na dotaz reagovala, že veškeré 

lavice byly použity na dětské akci. 

 

Dále probíhala diskuze ohledně této problematiky vhodného sezení na venkovních koncertech.  

Paní Mgr. Květuše Slavíková uvedla, že záležitost je již v řešení a byla projednána na poradě 

ke kultuře. 

Pan Dolejš návrh oslovit dodavatele, který zajistí nákup židlí a na oplátku bude vystaveno jeho 

logo. 

 

K bodu 5 – Závěr 

 

Příští setkání komise naplánované na začátek října v MUZEUM BEROUNSKÉ KERAMIKY. 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17.20 hodin. 

 

 

 

Zapsala:  Petra Fidmannová         ……………………………………….. 

 

Ověřil:   Mgr. Karolina Froňková ……………………………………….. 

     

Předsedkyně komise:  Lenka Kuhar Daňhelová ……………………………………….. 


